
 
 

 

Здравейте,  

Желая от името на целия екип на „Чиполино 

ЕООД“ да изкажа благодарността си към 

„Стеник Груп“ ООД относно проекта по 

изграждане на електронната страница на 

дружеството.  

Проектът бе реализиран успешно и 

продължава да се развива с изграждането на 

корпоративен блог, който се надяваме 

официално да стартираме през есента. 

Колегите от Стеник заслужават адмирации за 

бързата и отзивчива комуникация. Винаги, 

когато сме имали повод за връзка с екипа, тя 

се е осъществявала бързо и точно, в писмена 

форма. По този начин и двете страни имат 

пълен контрол върху параметрите, за които са 

се договорили и избягват неточности и 

конфликти. Отзивчиви, творчески и спазващи 

дадените сроковете, това можем да споделим от работата си със Стеник.  

Ако има градивна препоръка, която можем да отправим, то тя е свързана само с 

намаляване на дългия период напред, който планират.  Както колегите от Стеник 

споделят, имат много работа и не винаги успяват да стартират веднага работа по нова 

заявка.  
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